
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 17. januar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 54
Ministeren peger på, at endnu flere plejehjem skal have tilknyttet faste læger til beboerne, 
som kan forebygge, at ældre sendes ind på akutmodtagelserne. Hvilke initiativer planlæg-
ger ministeren at iværksætte med henblik på at styrke ordningen med plejehjemslæger? 
Der henvises til artiklen ”Patienter kom med hård kritik. Nu er der hjælp på vej til presse-
de skadestuer”, Berlingske, 10/1-23.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på marlene.harpsoe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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